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Hei! Mitt navn er Vegard Sjaastad Hansen, og jeg ønsker å stille som 

studentrepresentant i universitetsstyret.  

Jeg går nå 3. året på energi og miljøfysikk. På disse årene har jeg engasjert meg i 

linjeforeningen Miljøfysikerne, jeg har vært med i Tuntreet som oversetter, og nå er jeg 

avtroppende faddergeneral. Det å arrangere fadderuke midt i pandemien har lært meg veldig mye. 

Blant annet hvor viktig sosialisering er for psykisk helse. Jeg har lært hvordan man håndterer kriser, 

og hvor viktig god kommunikasjon er for å unngå usikkerhet.  

 

Når det er sagt, så har tiden jeg har brukt i Miljøfysikerne, i Tuntreet, i valgnemnda, i forening, i 

klassen min og i andre verv og komiteer gjort at jeg har kommet i kontakt med mange forskjellige 

studenter. Jeg ønsker å representere så mange forskjellige studenter som mulig hvis jeg blir 

representant i Universitetsstyret. 

 

Jeg stiller fordi jeg ønsker å bidra til at studentene blir hørt, og at de skal føle det er lett å fremme 

saker. Jeg vet hvordan det som kan virke som små hindringer i studenters hverdag kan påvirke livet til 

studenter, og at det ikke skal mye til før det kan gå utover det akademiske. I tillegg ønsker jeg å 

fortsette å jobbe for at studenter ved NMBU skal ha det så bra som mulig. Jeg vet selv hvor bra jeg 

har hatt det som student på Ås, og jeg vil gjerne at alle skal kunne føle på akkurat det. Hvis jeg blir 

valgt vil jeg sørge for at psykisk helse blir vektlagt, ettersom jeg mener at det kan være en stor 

utfordring for mange studenter.  

 


